
Zpráva revizora

Jako revizor jsem se průběžně účastnil  schůzí výboru, které probíhaly v normě.

- Byla dokončena oprava PVC na chodbách v jednotlivých patrech

- Ve sklepě proběhla oprava podlahy

- Byly zrušeny dvě výběrová řízení na vstupní portály, které byly předraženy

- Opět nespokojenost s nepořádkem kolem popelnic
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